
Fra: Kari Olrich Sørebø <kari@opus.no> 
Sendt: 17. juli 2015 09:37 
Til: Anne-Lise Næs Olsen 
Emne: Reguleringsendring, del av Mjåtveitmarka 
 
Hei Anne-Lise 
 
Vi har sett litt meir på adkomsten til planområdet. Det hadde vore ein stor fordel å  
kunne ta inn vegen i vest, på dagens kjørbare g/s-veg og vidare eit lite stykke inn i planområdet. 
Vi hugsar ikkje heilt kvifor dette var ei uønska løysing  - kunne du ha sjekka det/gitt ei lita forklaring? 
Hadde vore fint å diskutere litt før vi lagar varslingskartet. Vi varslar ikkje før i august, så vi kan evt. ta 
opp att tråden om dette når eg kjem att frå ferie 3. august. 
 
Venleg helsing Kari 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

KARI OLRICH SØREBØ 

Landskapsarkitekt MNLA 
Avdelingsleder Landskap 

Dir 55 21 41 65 
Mob 99 15 33 16  

Tlf 55 21 41 50 
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